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REFERAT 

GENERALFORSAMLING 

 

 

Tirsdag d. 28. januar 2025, kl. 1900 

Kasernen, Lokale 3.45 

 

Der var 30 deltagere til generalforsamlingen. 

 

 

DAGSORDEN: 

Mødet indledtes med, at formanden bød velkommen og takkede for det store fremmøde. Her-

efter gik vi til dagsordenen. 

 

1. Valg af dirigent 

Henrik Henriksen blev foreslået og valgt til dirigent. 

 

Hans Erik blev udpeget til referent. 

 

Dirigenten undersøgte først generalforsamlingens lovlighed og beslutningsdygtighed. 

 

Generalforsamlingen skal afholdes i januar og indkaldes med 1 måneds varsel og med dagsor-

den efter vedtægterne. Forslag skal være formanden i hænde senest 1. januar. Det er ikke i 

vedtægterne specificeret, hvorledes indkaldelsen skal finde sted. 

 

Dirigenten noterede sig, at indkaldelsen er sket med mail til medlemmerne d. 14. december 

2024 samt i Panurus 4, som medlemmerne generelt har modtaget omkring d. 15. december. 

Indkaldelsen har også været på OAS’s hjemmeside. Generalforsamlingen er således rettidigt 

og lovligt indkaldt. Der var ingen indvendinger her imod i forsamlingen. 

 

Direkte forespurgt var alle tilstedeværende medlemmer af foreningen og der var ikke med-

bragt fuldmagter. 

 

Beslutninger tages ved simpel stemmeflerhed bortset fra spørgsmål om vedtægtsændringer. Vi 

er således beslutningsdygtige. 

 

Formanden meddelte, at der ikke var indkommet forslag. 

 

Dirigenten gennemgik dagsordenen og konstaterede at den er i overensstemmelse med ved-

tægterne. Dirigenten sammenfattede herefter, at generalforsamlingen er lovlig indvarslet og 

indkaldt, beslutningsdygtig og i overensstemmelse med vedtægterne. 
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Dirigenten opfordrede den nye bestyrelse til i forbindelse med vedtægtsrevisionen at specifi-

cere, hvordan indkaldelsen skal ske. 

 

 

2. Bestyrelsens beretning om foreningens virksomhed i det forløbne år. 

Formanden fremlagde bestyrelsens beretning. Beretningen kan læses på foreningens hjemme-

side. 

 

Dirigenten stillede beretningen til debat. 

 

Torben vil komplimentere bestyrelsen. Der er kommet nye vinde og der sker noget. Flot ar-

bejde. 

 

John oplyste, at der er 63 medlemmer på Facebook, men der må gerne komme flere for at 

opnå en kritisk masse. Facebook-siden er kun for betalende medlemmer. John fandt, at Face-

book er et nyttigt og dynamisk supplement til Panurus og hjemmesiden, senest set i forhold til 

f.eks. kvækerfinkerne i Årtoft. 

 

Vi arbejder på, at de reviderede vedtægter fremlægges til debat i efteråret. 

 

Beretningen blev taget til efterretning med akklamation. 

 

 

3. Fremlæggelse af revideret regnskab. 

Kassereren gennemgik regnskabet. Det er første gang regnskabet fremlægges efter forhøjelse 

af kontingentet til 250 kr/år. Det kan ses på regnskabet, der viser overskud og det giver os 

muskler til flere aktiviteter. Regnskabet kan ses på hjemmesiden. 

 

Regnskabet blev stillet til debat. 

 

Anvendelsen af Norlys-midlerne blev drøftet. 

 

Regnskabet blev godkendt med akklamation. 

 

 

4. Fastsættelse af kontingent. 

Kassereren foreslog på bestyrelsens vegne, at det nuværende kontingent fastholdes det kom-

mende år. 

 

Der var ingen indvendinger mod forslaget, som hermed blev godkendt med akklamation. 

 

Generalforsamlingen opfordrede vedtægtsudvalget til ved revisionen af vedtægterne at sikre, 

at budgettet behandles på generalforsamlingen. Et budget er også en forudsætning for at 

kunne beregne et kontingent. 
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5. Valg af medlemmer til bestyrelsen i henhold til foreningens love afsnit 5. (+ evt. 

suppleanter). 

Dirigenten konstaterede, at bestyrelsen består af syv medlemmer, hvoraf tre er på valg i år. 

Alle tre modtager genvalg. Det er: 

 

▪ Preben Jensen (kasserer) 

▪ Per Berthing (webmaster) 

▪ Viggo Petersen (næstformand) 

 

Der indkom ikke andre forslag til bestyrelseskandidater og de tre blev alle tre genvalgt for en 

to-årig periode. 

 

Der kan efter vedtægterne vælges op til tre suppleanter, men i dag har vi to. Suppleanter væl-

ges for 1 år. Det er: 

 

▪ Hans Erik Jensen (1. suppleant) 

▪ Anders Otto Nielsen (2. suppleant) 

 

Begge suppleanter modtager genvalg. Der tilkom ikke yderligere kandidater og begge supple-

anter blev genvalgt for en et-årig periode. 

 

Bestyrelsen konstituerer sig efter mødet. 

 

 

6. Valg af 2 revisorer til revision af regnskabet. 

Klaus Bo og Kaj Abildgaard har været revisorer. Kaj Abildgaard ønsker ikke at genopstille. 

Klaus Bo modtager genvalg. Tony Pedersen stillede sig til rådighed som revisor og blev valgt. 

 

 

7. Indkomne forslag. 

Der er ikke rettidigt indkommet forslag. 

 

 

8. Eventuelt. 

Der var en drøftelse af OAS-bloggen på vores hjemmeside (https://blog.oasweb.dk/#home ). 

Hvis man ønsker at skrive på bloggen eller modtage mails herfra, skal man tilmelde sig til Per. 

Der er en vedledning på bloggen. 

 

Per rundsender en mail om, hvordan man melder sig til bloggen. Vejledning ligger også alle-

rede på Facebook. 

 

  

https://blog.oasweb.dk/#home
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Da der ikke var flere emner, der ønskedes behandlet under eventuelt, afsluttede dirigenten de-

batten, betragtede dagsordenen som udtømt, takkede for god ro og orden og gav ordet tilbage 

til formanden, som takkede for fremmødet og den konstruktive generalforsamling. 

 

 

  31.01.2025 

                 

Henrik Henriksen 

Dirigent 

 

 

 

 

 


